

التاريخ 17 مايو 2016

السادة سوق دبي المالي المحترمين

دبي - الامارات العربية المتحدة

عناية السيد حسن عبد الرحمن السركال المحترم / نائب رئيس أول - رئيس تنفيذي العمليات

Subject: List of Candidates for the Board of Directors Membership

الموضوع : قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the abovementioned subject, kindly find below the list of candidates nominated for GGICO's Board of Directors membership, which will be presented in GGICO's upcoming AGM on Monday, May 23, 2016. Additionally, please find attached a table that summarises each candidate's qualifications and experience.

بالإشارة للموضوع اعلاه، مرفق ادناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس ادارة الشركة الخليجية للاستثمارات العامة ش.م.ع و التي سيتم عرضها على المساهمين للتصويت في الجمعية العمومية المقرر انعقادها يوم الاثنين الموافق 23 مايو 2016. كما ونرفق لسيادتكم طيه نبذة عن المرشحين.

SN	Candidate Name	Nationality
1.	M/s. Al Soor Investments LLC. Representative Mr. Abdelaziz Al Sheyoum Al Shehhi	UAE

م	اسم المرشح	الجنسية
1.	السادة / السور للاستثمارات ذ.م.م ممثل الشركة السيد/ عبد العزيز الشيوم الشحي	إ.ع.م

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،،



Hassan Murad Agha

Group Head of Compliance & Internal Control

حسان مراد آغا

مدير ادارة الامتثال والرقابة الداخلية للمجموعة

Summary of qualifications and experience for Candidates nominated for GGICO's Board membership for 2016

<p>شركة السور للاستثمارات شركة ذات مسؤولية محدودة بدأت نشاطها في مايو 2013 بموجب الرخصة التجارية رقم 688137 الممنوحة من قبل دائرة "التنمية الاقتصادية"-دبي. ان لشركة السور للاستثمارات ذ.م.م رؤية واضحة لتصبح واحدة من شركات الاستثمار الرائدة في المنطقة، فعلى مدى فترة ثلاث سنوات من التشغيل شهدت الشركة نمواً جيداً وذلك من خلال الاستثمار في بعض الشركات الكبرى التي تتعامل في مجالات النقل والصناعات التحويلية والخدمات و تجارة العقارات بالاضافة الى الاستثمار في مجال الأوراق المالية محلياً ودولياً.</p> <p>يحمل شهادة بكالوريوس نظم المعلومات سنة 2004 من جامعة كلية التقنية العليا ، يشغل حالياً مدير شركة السور للاستثمارات ذ.م.م كما و يشغل حالياً منصب مساعد مدير بشركة مختبرات المواد البترولية و المعاينة البحرية ذ.م.م</p> <p>Al Soor Investments is a limited liability company started its activities in March 2013 under the commercial license number 688137 granted by the Department of Economic Development, Dubai. Al Soor Investments LLC has a clear vision to become one of the leading investment companies in the area, over a period of three years the company has seen good growth through investing in some major companies dealing in transportation, manufacturing and services and real estate in addition to investment in local and global securities.</p> <p>Bachelor Degree in Information Systems from Higher Colleges of Technologies – 2004 Currently the General Manager of Al Soor Investments LLC and also the Assistant Manager of Oil Lab Marine Surveyors LLC</p>	<p>السادة / السور للاستثمارات ذ.م.م</p> <p>1</p> <p>ممثّل الشركة</p> <p>السيد/ عبد العزيز الشيوم الشحي</p> <p>M/s. Al Soor Investments LLC.</p> <p>Representative</p> <p>Mr. Abdelaziz Al Sheyoum Al Shehhi</p>
--	---